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Als het over euthanasie bij
minderjarigen gaat, klappen niet
veel pediaters uit de biecht.
Kinderoncoloog Joris Verlooy (UZ
Gent) doet het toch. "Zelf heb ik al
vragen naar euthanasie gekregen,
zowel van tieners als van ouders.
Daar op ingaan is moeilijk, maar ik
vermoed wel dat het in ons land
gebeurt. Alleen durft niemand daar
openlijk voor uit te komen, want als
arts ben je wettelijk niet
beschermd. Ik heb alleszins weet
van dokters die uit compassie
beslissingen nemen rond
levensbeëindiging."

Knopen doorhakken over het
levenseinde leidt niet noodzakelijk
tot euthanasie, benadrukt Verlooy.
"Het gaat ook over palliatieve
sedatie, over beslissingen of je al
dan niet bepaalde medicatie
opdrijft. Als arts weet je dan dat die
medicijnen de levensduur zullen
inkorten, maar het primaire doel is:
de pijn en de symptomen onder
controle houden. Je beseft dat de
patiënt sneller zal overlijden, maar
je geeft hem het nodige comfort.
Hoeveel sneller een ziek kind op
die manier komt te gaan, daar
hebben we het raden naar. Twee
dagen, twee weken? Niemand die
dat kan inschatten."

Een uitbreiding van de wet is nodig,
vindt Verlooy. "Want met palliatieve
sedatie leid je de minderjarige
patiënt die liever dood wil om de

tuin. Je brengt hem in een slaap en
wacht dan een natuurlijke dood af,
in de veronderstelling dat de patiënt
toch niet meer beseft dat hij er nog
is. Maar zo kom je niet tegemoet
aan zijn echte wens: sterven. Dat is
bedrieglijk."
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Joris Verlooy: 'Ik heb weet van

dokters die beslissingen nemen
rond levensbeëindiging',,
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